
國立臺南藝術大學新生保留入學資格申請書 

Tainan National University of the Arts 

Application Form For Reserving Admission Status 

申請日期 Date：      年 yyyy/    月mm/    日 dd                  編號：（  ）南藝教註保字第   號 

學號  

Student ID No. 
 

姓名  
Name 

 

系所 Department/ 

Graduate Institute 
 

學制 Program 學士班(Bachelor Program)  碩士班(Master Program)  博士班(Doctoral Program) 

電話 Tel. (H)               (手機 mobile) 

電子信箱E-mail  

地址 Address 郵遞區號 Postal Code(      ) 

保留期間
Application Period 

自     學年度第     學期起保留入學資格一年 
From____________(yyyy/mm) to__________ (yyyy/mm). Total: 1 academic year. 

申請原因

Reason(with 

a certificate) 

重病 (檢附醫院證明) Serious disease (with a medical report) 

服兵役 (附徵集令影本) Military service (please attach with photocopy of conscription order) 

懷孕、分娩 (檢附醫院證明或產檢手冊) Pregnancy or childbirth with a medical report.  

撫育三歲以下子女 (檢附戶籍謄本) Parenting child under the age of 3 with a certificate.  

境外學生因故不能按時來校報到入學者 Foreign students who are unable to register on time due to unforeseen circumstances 

其他 others (請說明理由 Please write down the reason)：                          

應繳證件

Certification 

Request 

1. 學歷證件正、影本(Original & photocopies of academic certificates) 

2. 身份證正、影本(Original & photocopy of ID) 

3. 其他證明文件(Others certificate documents) 

注意事項 

Notes 

1. 各類入學管道之招生簡章內規定不得辦理保留入學資格者，不得申請保留入學資格。 
Students who have acquired admission qualifications through admission channels that impose restrictions on the deferment of 

admissions as stated in the corresponding enrollment rules may not apply for the deferment of admissions. 

2. 學生因重病、應徵集服兵役、懷孕生產或撫育三歲以下幼兒，不能於該學期開學時入學，得檢具有

關証明文件申請保留資格，暫緩入學。 
Students who are unable to complete the enrollment process due to any of the following reasons may prepare the valid documents 

and apply to the Department of Academic Affairs to maintain their admission qualification before the admission deadline. No fees 

shall be charged. （1）Serious illness that requires long-term recuperation.（2）Compulsory military service.（3）Pregnancy or 

childbirth.（4）Parenting child under the age of 3. 
3. 保留資格以一年為限。申請保留入學資格之學生，應於註冊截止以前以書面向教學處申請，經核准

後，始可於次年入學。  
Students who apply to maintain their admission qualification for reasons above may be granted a maximum one-year deferment, 

except in the case of military service which deferment may be granted for as long as the service requires. 

4. 復學後擬申請住宿者，請於六月底前向學務處提出申請並填寫住宿申請單，逾期申請者視同「不住

宿」。 
If you intend to apply for accommodation after returning to school, for the fall term please apply to the Student Affairs Divison and 
send the application form before the end of June. The overdue applicant is deemed as “not staying”. 

5. 保留期滿未申請入學者，本校逕予取消入學資格。 
Students who have reached the conclusion of their deferment period, yet have failed to enroll shall have theiradmissions 

qualifications rescinded by this University. 

申請人簽章 Applicant’s Signature 

                 
家長簽章 (學士班學生須經家長同意)              
Parent’s/Legal Guardian’s Signature (undergraduate students only) 

系所主管簽章 

Signature of 

Department 

系所主管 Department Chair 院長 Dean 

  

教 務 處 

Office of 

Academic 

Affairs 

註冊組 Registrar Division 教務長 Dean of Academic Affairs 

  

會辦單位 

Organizer 

圖書館 Library 學務處 Student Affairs Divison 出納組 Cashier’s Division 
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